
Zápis z jednání školské rady dne 29. 8. 2022 

na ZŠ Na Výsluní Brandýs nad Labem-Stará Boleslav, 

Kostelecká 1750, 250 01 Brandýs nad Labem-Stará 

Boleslav 

 

Přítomni: Mgr. Eva Beníšková, Mgr. Alice Kubálková, Mgr. Nina Nováková, 

Ing. Zuzana Urválková, jako host Mgr. Jan Přibyl 

 

Omluveni: Ing. Iva Filípková a Mgr. Tomáš Valášek 

 

Program:  

1. Projednání změn školního řádu ZŠ Na Výsluní 

Změny ve školním řádu se týkají konzumace energetických nápojů na půdě 

školy a organizační úpravy vstupu do školy na nultou hodinu v 7 hodin ráno. 

Nové znění školního řádu bylo schváleno. 

 

2. Výroční zpráva ZŠ Na Výsluní za školní rok 2021/2022 

Všichni členové rady znění Výroční zprávy schválili. 

3. Koncepce školy 

Ředitel ZŠ Na Výsluní seznámil členy rady s koncepcí školy. 

4. Diskuse 

V diskusi se řešila bezpečnost žáků při příchodu do školy vchodem na 

parkoviště školy. Paní Urválková navrhla, aby se zde udělal další přechod pro 

chodce.  Pan ředitel zkusí zajistit. Také se diskutovala otázka stavu záchodů na 

2. stupni. Podle sdělení pana ředitele se toto řeší na žákovské radě každý školní 

rok. 

 

Zapsala: Mgr. Eva Beníšková 


